
 KRAJEVNA SKUPNOST VOGRSKO 

 

ZAPISNIK 

6. redne seje Sveta KS Vogsko, ki je bila v torek,  28. maja 2019 ob 19.00 uri 

v prostorih KS Vogrsko 

 
 

Po pooblastilu predsednika KS Vogrsko Nejca Gorjana jo je sklical in vodil podpredsednik 

KS Vogrsko Boris Živec. Seja se je začela ob 19.00 uri. 

 

Vabljeni: člani sveta KS Vogrsko, župan Tarik Žigon, podžupan Aleš Furlan, člani sveta KS 

Vogrsko, predsednica KTD Vogrsko ga. Urška Gregorič, predsednik POV g. Žiga Marvin, 

predsednica godbeniške šole ga. Valentina Gregorič- Saksida, dirigent Pihalnega orkestra 

Vogrsko g. Nejc Kovačič, predsednik Moške vokalne skupine Lijak g. Vasja Juretič, 

predsednica pevskega zbora Vogrinke ga. Alenka Kravos, vinarja g. Žan Bric in g. Ivan 

Fornazarič, predsednik Društva Škulja g. Jožko Hvalica, predsednik Društva upokojencev g. 

Vladimir Marc, predsednica Rdečega križa Vogrsko ga. Zdenka Jarc, predstavniki POŠ 

Vogrsko in  vrtca Zvezdica Vogrsko 

 

Prisotni člani sveta KS: Boris Živec, Tatjana Marvin, Tomo Gregorič, Valter Gorjan 

 

Ostali prisotni:  Aleš Furlan, Jožko Hvalica, Zdenka Jarc, Alenka Kravos, Vladimir Marc 

Nataša Podgornik 

 

Opravičeno odsotni: župan Tarik Žigon, Valentina Gregorič Saksida, Urška Gregorič, Žan 

Bric, Vasja Juretič, Majda Šuligoj 

 

Ostali odsotni: Žiga Marvin, Nejc Kovačič, predstavniki POŠ Vogrsko in  vrtca Zvezdica 

Vogrsko, g. Ivan Fornazarič,  

 

 

Podpredsednik KS Vogrsko je pozdravil prisotne in ugotovil sklepčnost. Predlaga spremembo 

dnevnega reda in sicer pod prvo točko predlaga predstavitev projekta Občina po meri 

invalidov s strani g. Valterja Adamiča.  Zbrani se s predlogom strinjajo. 

 

Ad 1.) Občina po meri invalidov- g. Valter Adamič 

 

G. Valter Adamič, koordinator projekta OPMI, pove da so se s predstavniki krajevnih 

skupnosti in predsedniki društev upokojencev sestali 15. maja na Občini, da bi skupaj 

pregledali smernice, ki so podlaga za sprejetje akcijskega načrta. Osnutek tega akcijskega 

načrta sedaj predstavljajo po KS. Na 3. redni seji občinskega sveta je bilo sprejetih 8 smernic, 

ki jih bo akcijski načrt vseboval, skupaj pa bo povezoval kar 20 področij, ki se dotikajo 

invalidov in drugih ranljivih skupin (starejši, bolni). 

 

Smernice so naslednje: 

- povezati vse odgovorne nosilce v občini 

- vzpostaviti koordinatorje med vsemi nevladnimi organizacijami (upokojenci, 

humanitarne organizacije), 

- zajeti vse interese invalidov (tudi bolniki in starejših kar je cca 40 populacije) 



- vzpostaviti informacijske pisarne, ki so priročne tudi za starejše občane, saj nudijo 

informacije o npr. izposoji medicinskih pripomočkov, itd. 

- tesno sodelovanje z lokalnimi skupnostmi, 

- ohranjanje in  izboljšanje zaposlitev invalidov in prilagoditev običajnih delovnih mest 

invalidom 

- uvesti napovednike dogodkov, ki jih bodo prejela mesečno vsa gospodinjstva v občini 

- sodelovati med sosednjimi občinami (Miren- Kostanjevica, Šempeter- Vrtojba). 

Pri pripravi akcijskega načrta trenutno sodelujejo z KS, Društvi upokojencev in Zavodom za 

zaposlovanje.  G. Adamič je povzel vse javne objekte (oz. družbeno koristne objekte), ki so v 

posamezni KS in skupaj z predstavniki posamezne KS (na Vogrskem g. Živec), bosta 

pregledala kako so objekti primerni za dostop invalidom. Nataša Podgornik na seznamu 

objektov predlaga vključitev tudi tržnice Vogrinka. 

 

G. Adamič po tej točki zapusti sejo. 

 

 

Ad 2.)  Krajevni praznik Vogrsko  

 

Alenka Kravos pove, da bo sejo ob 19.45 zapustila, ker imajo z vokalno skupino Vogrinke 

vaje za prihajajoči krajevni praznik. 

 

Vse prisotne zanima kako sploh potekajo priprave na krajevni praznik. Iz zadnjega zapisnika 

namreč izhajajo številne ideje o vsebini krajevnega praznika, danes na seji pa razen 

predstavnice Vogrink ni nobenega predstavnika KTD, zato se zbrani sprašujejo ali se je 

kakšna ideja sploh udejanjila oz. ali poteka njena uresničitev?  

Alenka Kravos pove, da Voginke vedo le, da bodo nastopile skupaj z Rudijem Bučarjem, ki 

naj bi sam tudi zapel 4 pesmi. Nataša Podgornik pove, da ji je Valentina Gregorič Saksida v 

opravičilu na današnjo sejo napisala tudi, da naj bi orkester godbeniške šole imel skupaj z 

zborom POŠ Vogrsko 15 minutni program. Valter Gorjan pove, da je danes na seji tudi kot 

predstavnik Vokalne skupine Lijak, saj Vasja ni uspel priti na sestanek. Aleš Furlan pove, da 

je Rudi Bučar pripravljen brezplačno nastopiti, v zameno pa mu je potrebno eno prireditev z 

vstopnino, da se zbere v 800 EUR. Toliko namreč stane njegov nastop. Aleš pove, da Društvo 

Nova na izvajalca ne sme plačati več kot 400 EUR, tako da ta varianta odpade. Za nedeljski 

večer je dogovorjen ansambel Mali band (450 EUR). Za sobotni večer je dogovorjena Klapa 

Lumin (350 EUR) ter DJ (180 EUR). Oder in ozvočenje in luči bo pripravil Samuel, bomo pa 

morali sami it iskat v soboto, ker režijski obrat čez vikend ne dela tako da moramo sami 

prepeljat opremo na Vogrsko. Glede ostalih zadev ne ve ali je bilo s strani koga kaj 

dogovorjeno.  

Prisotni se strinjajo, da je do krajevnega praznika le še dobrih 14 dni časa, glavnih akterjev 

(KTD) pa sploh ni na sestanku. Nataša pove, da smo se na zadnjem sestanku veliko 

pogovarjali o samem pohodu in je potrebno za njegovo izvedbo najprej določiti osebo, ki bo 

glavni organizator in si bo zbral ekipo, ki mu bo pomagala vse skupaj pripraviti. Nataša 

povpraša Valterja Gorjana, če je pripravljen prevzeti organizacijo kot pred leti. Valter pove, 

da za celotno pripravo nima časa, da pa lahko osebi, ki bo organizacijo pohoda prevzela 

pomaga. Posreduje lahko excelove tabele, v shrambo v zadružnem domu gre lahko skupaj z 

Borisom pogledat, saj naj bi bile tam pospravljene označevalne table, tiskane majice, kape za 

redarje, …. Tekom seje se za organizatorja pohoda javi Vladimir Marc, ki bo za pomoč 

poprosil upokojence. Boris pove, da je potrebno traso it pogledat, saj zna biti pri Nejcu 

Gorjanu slabši teren in je bolje poiskati lepšo pot. Boris, Valter in Vladimir gredo pogledat in 

začrtat traso pohoda. Prisotni predlagajo, da se naredi samo eno okrepčevalnico, kjer se jim 



ponudi okrepčilo, brez kakšnih predavanj ali predstavitev društev, saj gre za pohod in ljudje 

bodo hodili različnega tempa, tako da na okrepčevalnici ne bodo vsi hkrati. Nataša povpraša 

Tomota ali je pripravljen sponzorirati dve gajbi jabolk. Tomo se strinja. Valter pove, da je 

zaradi toplote primerno, da se pohod prične med 8.00 in 8.30, saj je za starejše pohodnike 

lahko vročina kasneje ovira. Na koncu pohoda je primerno, da se pohodnikom ponudi topel 

obrok. Zaključek pohoda bo na škuljadi pod viaduktom, zato Jožko predlaga, da se združimo 

in topel obrok pripravi skupaj z Društvom Škuljo. Jožko se bo povezal z Vladimirjem, da 

skupaj dogovorijo kdo bi topel obrok pripravil. Boris bo obvestil pohodno društvo Mark, da 

bo na pohodu več ljudi. Nataša obvesti oddajo Na Lepše. Valter predlaga štartnino v višini 5 

EUR.  

 

Sobotni večer bi se pričel ob 20h uri. Prisotni se strinjajo, da se Klapi pridruži tudi vokalna 

skupina Lijak, saj bo naslednji dan že dovolj dolg program. Tako bi se Vokalna skupina Lijak 

lahko izmenjevali s klapo, na koncu pa bi kakšno pesem zapeli tudi skupaj.  

 

V nedeljo bi se program pričel ob 17h. program bodo sestavljale Vogrinke (15 min: 4 ljudske 

pesmi + 1 pesem skupaj z  Bučarjem), godbeniška šola + zborček POŠ Vogrsko (15 min), 

POV skupaj z Bučarjem (30 min). Nataša spomni, da je potrebno najti povezovalca. Predlaga 

Nejca, ki je vedno sproščen in bi bil tudi kulturni program bolj zabaven. Prisotni se s 

predlogom strinjajo, Aleš pa opozori, da bo morda Nejc tisti vikend v službi, saj bo po 

prihodu s supanja bolj malo prost. Jožko pove, da je na Vogrskem kar nekaj mladih punc, ki 

bi lahko povezovale prireditev: Anja iz Malega Dunaja (zbrani jo poznajo na videz, poskušali 

bomo najti njen kontakt), Hana Šuligoj, Nuša Hvalica z Nejcem. Boris bo povprašal tudi 

Jasno, če je pripravljena povezovati.  

 

Največ težav z organizacijo krajevnega praznika zbranim predstavlja gostinska ponudba. Aleš 

predlaga, da bi šank vodil KTD, da bi lahko kakšen EUR tudi zaslužili. Zbrani so v dvomih 

glede HACCP sistema ter ostali zakonodajnih omejitev. V kolikor se šank da v najem pa je 

potrebno premisliti ali bo KS kaj od najemojemalca zahtevala v zameno- npr. plačilo za 

uporabo šanka ali pogostitev nastopajočih. Valter pove, da se je pred leti dogajalo, da je 

gostinec pogostil vse nastopajoče, ki jih je bilo več kot poslušalcev in je nato z najemom 

pridelal večji minus. Aleš pove, da glede na to, da je v soboto klapa, bi se poslušalcem 

ponudilo ribje jedi. Z Arčonom se je že zmenil, da bi nam prodal nekaj sardel in kalamarov. 

Jožko opozori, da so pred leti imeli slabo izkušnjo z Arčonom, saj jim je dostavil stare ribe. 

Gostinec  bi torej moral imeti na soboto fritezo in opremo za pripravo rib, za nedeljo pa žar za 

meso. Nataša predlaga, da se sponzorsko dobi en pršut, ki se ga v soboto in nedeljo razreže 

med nastopajoče. Tatjana doda, da se otrokom ponudi kakšne piškote in sok. Zbrani se 

strinjajo, da bi šank lahko ponudili v najem baru Pri Fortunatu, ki deluje v KS. Jožko poudari, 

da je absolutno primerno, da se odda domačinu oz. da se odda zunanjemu le če Martin 

Gregorič šanka ne bi prevzel (kasneje Martin pove, da je pripravljen šank prevzeti, vendar pa 

mu moramo do konca tega tedna javiti vse zahteve in podrobnosti, da se lahko organizira- 

primerno število zaposlenih, dovolj pijače na reverz, itd.  

 

Nataša bo poskrbela za prijavo prireditve na policijo in SAZAS. Napiše tudi vabila, ki se jih 

na četrtek, 13.6. razpošlje po gospodinjstvih občine. 

 

 

 

 

. 



 

 

Ad 3.)  Sanacija zadružnega doma Vogrsko 

 

Uroš Uršič zbrani predstavi dve varianti obnove in dozidave Zadružnega doma. 

Na 1. varianti je v načrtu športna dvorana, kjer je le igrišče, slačilnice pa se uredijo v 

zgornjem nadstropju nasproti obstoječih vecejev, tribune v športni dvorani so premične ali 

fiksne in segajo do roba igrišča. V 2. varianti so tribune dvignjene, tako da obiskovalci na 

dogajanje na igrišču gledajo zviška. Tako se pod tribunami ustvari dovolj prostora za 

shranjevalne površine (cca. 24 m2 za klopi, stolice, dekoracije npr. novoletni okraski, 

transparenti,… za športne rekvizite: mreža za odbojko, drogovi, žoge, blazine,..), dovolj 

prostora je za dve slačilnici s pripadajočima wc-jema (m, ž + wc za invalide). Dosedanje 

spodnje nadstropje zadružnega doma wc-jev nima (uporaba v športni dvorani, dostop takoj 

čez hodnik-pasažo ali v zgornjem nadstropju obstoječi wc, dostop po obstoječih zunanjih 

stopnicah, ki ostanejo v pasaži). V prostorih orkestra se vzpostavi manjša soba za arhiv, večja 

soba za hrambo inštrumentov in uniform, v trenutnem skladišču za inštrumente se montira 

manjša čajna kuhinja za potrebe članov orkestra ter postavi miza s stoli, da soba lahko služi 

kot konferenčna soba ali tudi učilnica za godbeniško šolo. Poleg arhiva in skladišča se lahko 

vzpostavi manjša učilnica. Prostor, ki je namenjen vajam orkestra se lahko opremi z zvočnimi 

paneli, ki omogočajo, da se jih raztegne preko sobe po potrebi in sobo razdelijo v dva 

funkcionalno in zvočno izolirana prostora, ki jih lahko uporabljajo člani godbeniške šole za 

poučevanje inštrumentov. V zgornjem nadstropju se namesto slačilnic, ki so predvidene po 1. 

varianti lahko vzpostavi še ena konferenčna soba/ učilnica (trenutni prostor, kjer poučuje 

Plesničar). Valter pove, da je nujno poskrbeti za dovolj prostora za godbeniško šolo. Prisotni 

se strinjajo in zato predlagajo, da se izbere 2. varianto načrta, saj je predvidenih več 

funkcionalnih prostorov. Aleš predlaga, da se v športno dvorano umesti še plezalno steno. 

Nataša in Tatjana sta mnenja, da je potrebno plezalno steno vključiti v zadnji del dvorane in 

ne za oder, saj mora oder imeti lepo ozadje, ki je primerno za izvedbo kulturnih prireditev 

(plezalno steno bi morali sicer vsakokratno zagrinjati z kakšno zaveso).  

 

Podpredsednik KS Vogrsko da na glasovanje Sklep št. 13, da se izbere in dodela 2. varianto 

predstavljenega načrta . 

 

SKLEP št. 13 

 

Člani Sveta KS Vogrsko in predstavniki društev, ki delujejo v Zadružnem domu Vogrsko 

predlagajo, da izbere 2. predstavljena varianta prenove Zadružnega doma s predlaganimi 

spremembami.  

 

Uroš bo pripravil še 3D izgled prenovljenega Zadružnega doma. Skupaj z Alešem in Borisom 

bodo nato načrt predstavili g. Županu.  

 

 

Ad 4.)  Gostilna 

 

Seji se pridruži Martin Gregorič. Pove, da zamuja s plačilom najemnine za najeto gostilno in 

prosi svetnik, če bi lahko mu zamaknili rok plačila, saj mu je sanacija Zadružnega doma 

odnesla kar nekaj prometa. Pove, da se vsakodnevno trudi, opravlja tri službe in ima z 

gostilno velike načrte, tudi v smeri predstavitve kraja, tako kot si je v načrtu zamislil že ob 



kandidiranju na razpis. Pove, da je imel že tudi nekaj tujcev, ki jim ponudi lokalne izdelke in 

nato tudi usmeri do lokalnih pridelovalcev, da si od njih tudi nabavijo kakšne izdelke.  

Aleš pove, da se je obnova zadružnega doma pričela 15.4, rok za zaključek obnove je 1.8, 

oder pred gostilno pa naj bi bil podrt nekje do 15.7. To je dva meseca. Pove tudi, da je zaradi 

nevarnosti, ki jo je sanacija povzročala (npr. omet je padal v kozarce gostov), Martin imel 

gostilno zaprto vsak dan do 16 ure. Zato je utrpel tudi izpad dohodka. Predlaga, da bi se mu 

dve najemnini odpisalo. Tudi prisotni svetniki se strinjajo, da je predlog dober. Nataša 

predlaga Martinu, da zaključek sanacije izkoristi za ponovni re-oppening (ponovno otvoritev), 

da ljudi opozori, da gostilna ponovno na polno dela. Boris da predlog o odpisu 2 najemnin na 

glasovanje: 

 

SKLEP št. 14 

Najemniku »Pr' Fortunati« (Martin Gregorič) se odpišeta dve najemnini za mesec april in 

maj v skupni višini 1.000, 00 EUR. 

 

Prisotni svetniki: 4 

ZA: 4 

 

Sklep je sprejet. 

Nataša bo sklep posredovala v računovodstvo.  

 

 

Ad 5.)  Razno 

 

Boris pove, da se pojavljajo težave z vrtcem na Vogrskem. Aleš pojasni, da ravnatelj noče 

vpisovati otrok v jaslični oddelek in da sumijo, da bi rad šolo prenesel v Šempeter ali jo celo 

ukinil. Prav zato se g. Župan od ravnatelja zahteval podatke koliko otrok ima željo se vpisati 

na Vogrsko, koliko jih obiskuje sosednje občine/ šole, za podatke so na občini zaprosili tudi 

sosednje občine in šole. Občinska uprava je izračunala, da imamo sedaj, ko POŠ Vogrsko 

spada pod Šempeter 70.000 EUR stroškov, ki jih ne bi imeli, če bi spadali pod Renče. Pove, 

da je OŠ Renče na primerljivem nivoju po kvaliteti z OŠ Šempeter, da je ravnatelj zelo 

samoiniciativen in poskrbi za ugodnosti šolajočih- delovne zvezke imajo npr. cenejše kot naši 

otroci v Šempetru. OŠ Renče namreč naroči skupaj delovne zvezke za vse učence in s tem 

pridobijo od 10% do 20% popusta. Občina Renče- Vogrsko na to ceno prispeva še dodatni 

50% popust, tako, da z obema popustoma znaša cena na učenca 40% do 45% prodajne cene 

delovnega zvezka. V OŠ Šempeter pa straši sami kupujejo delovne zvezke, zato popust 

odpade in starš plača 50% cene delovnega zvezka, kar predstavlja od 5% do 10% višjo ceno. 

Jutri, 29.5 je na občino vabljen ravnatelj šempetrske šole, tako da bo po jutrišnjim dnem več 

znanega.  

 

Boris povabi vse zbrane v nedeljo na sprejem Nejca, ko bo »prisupal« na supkulturo v Renče. 

Aleš na kratko povzame program prireditve. 

 

Seja zaključena ob 23.00 uri 

 

Boris Živec 

                                                                                                          podpredsednik KS Vogrsko 

 

Zapisnikar: 

- Nataša Podgornik, tajnica KS Vogrsko 


